
2024D35831 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN

De vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat, belast met het
voorbereidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit
te brengen in de vorm van een lijst van vragen.

De voorzitter van de commissie,
P. de Groot

Adjunct-griffier van de commissie,
Meedendorp
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Nr Vraag

1 Is er in de begroting van het Deltafonds rekening gehouden met de
waarschuwingen van waterschappen dat er een drinkwatertekort
dreigt in 2030 als er niet snel actie wordt ondernomen?

2 Heeft het Deltafonds een plan om de dijkversterking te gaan
versnellen, gelet op het feit dat de Inspectie Leefomgeving en
Transport (ILT) stelt dat de dijkversterking te traag loopt, met maar
37 kilometer per jaar?

3 Hoe staat het met het project «Levende dijken» en waar wordt
komend jaar prioriteit aan gegeven?

4 Hoe gaan de middelen van het Deltafonds helpen bij het halen van
de doelen van de Kaderrichtlijn Water (KRW)? En welke winsten op
het gebied van waterkwaliteit worden concreet verwacht?

5 Hoeveel geld gaat er in totaal naar mitigerende maatregelen en
hoeveel naar adaptieve maatregelen?

6 Hoeveel geld is er op de begroting gereserveerd voor het beheren
van de Waddenverenconcessie? Hoe verhoudt dit zich tot
voorgaande jaren?

7 Hoe wordt er binnen de begroting rekening gehouden met
mogelijke verplaatsing van de Waddenveren, danwel verbetering
van de vaarroutes?

8 Hoeveel procent gaat de rijksbijdrage aan het Hoogwaterbescher-
mingsprogramma (HWBP) omhoog?

9 Is er bij het toekennen van middelen voor het HWBP rekening
gehouden met inflatie?

10 Is er bij het toekennen van middelen voor projecten ten behoeve
van de waterkwaliteit rekening gehouden met inflatie?

11 Klopt het dat er geen middelen zijn opgenomen voor de nationale
aanpak drinkwaterbesparing? Zo ja, waarom niet?

12 Valt de staf Deltacommissaris onder de generieke taakstelling voor
minder rijksambtenaren?

13 Exact hoeveel euro staat er nog op de post «Nog niet ingevuld/vrij
te besteden»?

14 Welke ontvangsten zijn in 2023 en 2024 geboekt en waarom zijn er
in komende jaren geen ontvangsten?

15 Wat zijn de kosten voor getijdewerking Grevelingen?
16 Zijn de kosten voor getijdewerking Grevelingen al in het Delta-

fonds verwerkt? Zo niet, wanneer worden deze ingepast?
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